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Referat af mødet d. 12.november 

 

Tilstede: Claus, Pernille, Josefina, Dorthe, Niels, Katharina, Rune, Winnie 

Afbud: Benny 

Referent: Katharina 

 

Dagsorden  

1. Godkendelse af referat af 15. oktober 2019 
2. Nyt fra formanden, herunder situationen omkring formandens fraflytning 
3. Nyt fra medlemmerne 
4. Tilrettelæggelse af Generalforsamling 2020 
5. Retningslinjer for tilskud til medlemsaktiviteter 
6. Vedligeholdelsesplan 
7. Punkter til næste møde (et udskudt møde fra 15. oktober er "Belysning af de forskellige 

økonomier i Sønderbro. Hvem støtter hvad, hvem støtter hvem")      

 

 

Godkendelse af referat af 15. oktober 2019 
 
Referat godkendt og underskrevet 

Nyt fra formanden, herunder situationen omkring formandens fraflytning 

Med udgangspunkt i § 11 i Kolonihaveforbundets vedtægter – blev man enige om at Claus forsætter som 
formand indtil generalforsamlingen og at suppleant Katharina have 250 indtræder som kasserer i stedet for 
Benny indtil generalforsamlingen. 

Der har dagens dato været en haveoverdragelse og da man ikke er helt sikker på hele proceduren, har den 
tidligere formand Henning lovet at være behjælpelig med dokumenter osv.  

Der aftales hurtigst muligt et møde med Arbejdernes Landsbank Amagerbrogade deltagere på mødet er 
Claus, Josefina, Pernille og Katharina – der gives fuldmagt til Josefina, Pernille og Katharina. 

Haver til salg – der skrives til de første 5 på ekspektancelisten. Henning kontaktes for hjælp omkring forma-
lia i forbindelse med, hvem der skal skrives til når flere have udbydes på samme tid. 

Rune tjekker op på medlemsliste og ekspektancelisten og opdaterer listerne så de er ajour. Dorthe bliver 
bestyrelsens repræsentant i vurderingsudvalget. Niels og Katharina inddrages i havesalg. 
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Nyt fra medlemmerne 

Hjertestarter Dorthe kommer med et oplæg i starten af det nye år i samarbejde med Lisbeth fra initiativ-
gruppen. 

Containerpladserne er i orden og betalt. Vi har pr. mail til entreprenøren taget forbehold for evt. følger af, 
hvad vi opfatter som en ikke fagmæssigt korrekt fastgørelse af de yderste brædder (søm går igennem de 
inderste brædder). 

 

Josefina overtager ansvaret for udlejning og betaling af Perlen, udlevering af nøgler osv. 

 

Tilrettelæggelse af Generalforsamling 2020 

Katharina går videre med Krunch og håber på en bedre pris på kaffe  

Ordstyrer der arbejdes på sagen  

Retningslinjer for tilskud til medlemsaktiviteter 

Udskudt til næste møde (Niels) 

Vedligeholdelsesplan 

Rune og Katharina arbejder videre med oplægget dog i en Excel version med tal, der udarbejdes også en 
plan for kloakering. 

Næste møde 10.december2019 kl. 17.30 

 

Referent Katharina 250  

 

 

 

 

Punkter til næste møde  

 Retningslinjer 
 Økonomi 
 Indkaldelse til generalforsamling 
 Krunch  

 

 


